
Rada Gminy w Waśniowie

Protokół nr VIII/2019
z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie

odbytego w dniu 06.06.2019r.

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie.
Obrady rozpoczęto 6 czerwca 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział II członków.
Obecni:
l. TadeHsz BHezkewski
2. JallHSZBHgajski
3. Mirosław Chamera
4. KrzysztofChojnacki
5. Janusz Jop
6. Marek Kaczmarski
7. Pietr KwaśHiak
8. Dariusz Nowak
9. Andrzej Ostatek
10. Łukasz Pawłowski
II. Mariusz Sala
12. Danuta Serwicka
13. Krz)'sztef SHrewiee
14. Małgorzata Ślusarz
15. Małgorzata Wzorek

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył ósme posiedzenie Rady
Gminy, czwarte tegoroczne i poprosił o sprawdzenie quorum.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący na podstawie sprawdzenia quorum uznał posiedzenie za prawomocne,
gdyż na 15 Radnych obecnych w chwili otwarcia było 11 Radnych.

3. Przyjęcie porządku obrad.

l. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa iporządku publicznego:
a) Informacja Policji
b) Informacja PSP
c) Informacja OSP



7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmIan w uchwale Nr
IV/23/2018 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2019 - 2023.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na
2019 rok.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Waśniów do realizacji
zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi w granicach administracyjnych
Gminy Waśniów.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.

II. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Waśniowie.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Waśniowie

13. Sprawy różne.
14. Zakończenie obrad.

Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został przesłany radnym zgodnie
z terminem statutowym. Zapytał, czy mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący
poddał porządek obrad pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: II, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (II)
Mirosław Chamera, KrzysztofChojnacki, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Dariusz Nowak,
Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (4)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Piotr Kwaśniak, Krzysztof Surowiec

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji został zwyczajowo wyłożone godzinę przed rozpoczęciem
obrad oraz jest dostępny w Biurze Rady. Radni mogli zapoznać się z jego treścią.

Przewodniczący zapytał, czy radni mają jakieś pytania bądź zastrzeżenia do jego treści.
Radni żadnych pytań nie mieli. Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki glosowania
ZA: II, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (II)



Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Dariusz Nowak,
Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (4)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugaj ski, Piotr Kwaśniak, Krzysztof Surowiec

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie

Przewodniczący Rady Gminy powitał na obradach Starostę Starostwa Ostrowieckiego
Marzenę Dębniak, Komendanta Wojewódzkiej Komendy Uzupełnień w Sandomierzu
ppłk Artura Gołębiowskiego, Naczelnik Wydziału Operacyjno-Szkoleniowego Komendy
Powiatowej PSP w Ostrowcu Św. sto kpt. Marcina Słowika, Komendanta Komendy
Powiatowej Policji w Ostrowcu Św. mł. insp. Zbigniewa Wilka, Komendanta Komisariatu
Policji w Kunowie nadkom. Mariusza Wiączka, Prezesa Zarządu OSP Momina Wacława
Mazurka, Sekretarza OSP Momina Jakuba Mazurka, Prezesa OSP Garbacz Stanisława
Pawłowskiego, Prezesa OSP Grzegorzowice Mariusza Salę, Komendanta Gminnego OSP
Gminy Waśniów Szymona Rdesta, Skarbnik Bogumiłę Bugaj, Sekretarz Joannę
Zajączkowską, Kierownik GZOZ w Waśniowie Renatę Lipkę, Kierownika Referatu
Technicznego Marka Kołodzińskiego, Wójta Krzysztofa Gajewskiego - w-ce prezesa Zarządu
Świętokrzyskiego OSP oraz radnych.

Przewodniczący poprosił ppłk. Artura Gołębiowskiego Wojskowego Komendanta
Uzupełnień o zabranie głosu. Pan Komendant przedstawił informacje dotyczące Wojsk
Obrony Terytorialnej m.in.: zadania, kto może ubiegać się do wstąpienia, sposób aplikowania,
szkolenia, procedurę powołania, gratyfikacja finansowa.

Pan ppłk. Artur Gołębiowski przedstawił również oferty służby:
- wzmocnienie ściany wschodniej oferta dla żołnierzy rezerwy, którzy chcą zostać
żołnierzami zawodowymi. Ogłoszenia na stronach WKU.
- program "Legia Akademicka" dla studentów prowadzony przez MON
- służba przygotowawcza - dla tych, którzy nie są żołnierzami rezerwy a chcą
- kursy doszkalające dla żołnierzy rezerwy.

Pan Wójt podziękował za obecność na uroczystościach rocznicy śmierci Jana Piwnika
Ponurego oraz IX rocznica nadania szkole jego imienia w Mominie oraz wsparcie i pomoc.
Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego, że uroczystość tak wyglądała.

Komendant podziękował i poinformował, że informacje na temat działalności znajdują
się na stronie internetowej, ulotkach oraz twitterze.
Przewodniczący podziękował panu Komendantowi za obecność

Ad. 5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.

Wójt Gminy Krzysztof Gajewski dokonał szczegółowego sprawozdania z prac i spotkań
wykonanych w czasie pomiędzy sesjami, m. in.:

- inwestycje: remiza w Grzegorzowicach, termomodernizacja, Garbacz, garaż
w Witosławicach, wyłoniono w przetargu projektanta na koncepcję i wykonaniu placu przy
ośrodku zdrowia w Garbaczu i placu przed remizą w Garbaczu i remizą Witosławicach

- promesa od Wojewody na drogę w Witosławicach oraz informacja o trwających
pracach

- rozstrzygnięcie przetargu na fotowoltaikę - dla 5 gmin
- trwają rozmowy w sprawie transportu lokalnego i pasażerskiego przewozu osób
- przetarg 14.06 - garaż przy OSP w Mominie



- możliwość złożenia wniosku do Urzędu Marszałkowskiego o granty do 25 tys. na
remont, doposażenie dla OSP

- możliwość złożenia wniosku przez OSP do WFOŚiGW, środki na wsparcie zakupy
sprzętowe, remonty

- rozmowy z Zastępcą Dyrektora Dróg Wojewódzkich w sprawie utrzymania drogi 751,
ładnie wykoszona, problemy na zjazdach w Dobruchnie oraz wydłużenie chodnika
w miejscowości Śnieżkowice i Strupice

- koszenie dróg gminnych
- pobocza: zlecenie ścinania poboczy - 6 km
- remonty cząstkowe przy drogach
- zaakceptowane wnioski na boiska szkolne w Nowym Skoszynie i Boleszynie
- wystąpienie do Ministerstwa Sportu program "Polska sportowa" aby uzyskać

dofinansowanie na boiska w szkołach
rozstrzygnięty przetarg na sprzęt/stanowiska komputerowe w Mominie

i Waśniowie
- termomodemizacja w Grzegorzowicach, Mominie
- 4 drogi zgłoszone do programu wspierania dróg samorządowych
- odprawa z nauczycielami w szkołach,
- upominki dla dzieci oraz czekolady z okazji Dnia Dziecka

Wójt podziękował pani Staroście za obecność, ponieważ do poprzedników wysyłali
zaproszenia ale nie przybyli na sesję.

Ad. 6. Informacja o stanie bezpieczeństwa porządku publicznego:

a) Informacja Policji

Informacje przedstawił nadkom. Mariusz Wiączek Komendant Posterunku Policji
w Kunowie. Przedstawił analizę stanu bezpieczeństwa na terenie podległym komisariatowi za
ubiegły rok. Komendant przedstawił kształtowanie się przestępczości w 7 podstawowych
kategoriach: kradzieże, kradzież z włamaniem, kradzież samochodu, przestępstwa
rozbójnicze, bójka i pobicia, uszkodzenia mienia, uszczerbek na zdrowiu. Inne najbardziej
popularne kategońe przestępstw: przestępstwa o charakterze gospodarczym, przestępstwa
narkotykowe, kierowanie w stanie nietrzeźwości. W 2018 r ujawniono czyny karalne jakich
mieli dopuścić się nie letni oraz nieletnich sprawców tych czynów oraz ilość sprawców,
wobec których zastosowano środek zapobiegawczy w postaci tymczasowego zatrzymania.
W 2018 r przeprowadzili 717 interwencji. Przedstawił również programy prewencyjne
realizowane przez dzielnicowych.

Komendant podziękował wójtowi i radnym za współpracę i wsparcie przy służbach
ponadnormatywnych oraz zakupie radiowozów.

Wójt podziękował za pomoc i współpracę. Uważa, że ich obowiązkiem jest wspierać,
pomagać

Przewodniczący oznajmił, że dobra praca policji cechuje się tym, że policja musi mieć
rozpoznane miejscowe środowisko, mentalność i potrzeby miejscowego społeczeństwa.
W mieście są inne tendencje, na typowo wiejskim inna mentalność i inne cechy
postępowania. Widzi, że bardzo dobrze rozpoznany temat, policjanci podchodzą ze
zrozumieniem i doświadczeniem do problemów.

b) Informacja PSP



St. kpt. Marcin Słowik podziękował za zaproszenie st. bryg R. Grudnia i przeprosił za
nieobecność. Przekazał list gratulacyjny komendanta powiatowego PSP dla strażaka roku
2019 Krzysztofa Gajewskiego. St. kpt. Marcin Słowik przedstawił prezentację na temat stanu
bezpieczeństwa na terenie gminy Waśniów m.in.: analiza zagrożenia, liczba i rodzaje
interwencji, rozmieszczenie jednostek KSRG, stan wyszkolenia.

c) Informacja OSP

Pan Wójt Krzysztof Gajewski przedstawił informację na temat bezpieczeństwa
pożarowego w Gminie Waśniów oraz prezentację jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych
z terenu gminy, doposażenie jednostek, działalność propagująca ochronę przeciwpożarowej.

Komendant Gminny OSP Szymon Rdest dodał iż 80 strażaków z jednostek posiada
szkolenia, w tym 27 szkolenia kwalifikowanej pierwszej pomocy. Współpracują, biorą udział
w akcjach razem z PSP. W większości działań druhowie z OSP są pierwsi na miejscu
zdarzenia. Czas dojazdu nie przekracza 15 minut. Podziękował druhom za ofiarną pracę na
rzecz bezpieczeństwa. Przekazał podziękowania dla komendanta, strażaków za współprace
i szkolenia oraz przekazał podziękowania od strażaków dla Prezesa Zarządu - Strażaka Roku
oraz dla radnych za pomoc i wsparcie finansowe i prosił o dalszą przychylność

Przewodniczący podziękował za zrozumienie i wyjaśnił, że wspierają służby w miarę
możliwości.

Wójt, Przewodniczący oraz Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przekazali podziękowania
dla Starosty Ostrowieckiego Marzeny Dębniak, Komendanta Powiatowego Policji
w Ostrowcu Św. mI. insp. Zbigniewa Wilka, oraz na ręce st. kpt. Marcina Słowika dla
Komendanta Powiatowego PSP w Ostrowcu Św. st. bryg. Roberta Grudnia.

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr
IV/23/20l8 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Waśni ów na lata 2019 - 2023.

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący
podda! projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr IV/23/2018
Rady Gminy w Waśniowie z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Waśni ów na lata 2019 - 2023.
Wyniki glosowania
ZA: II, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (II)
Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Dariusz Nowak,
Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (4)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugaj ski, Piotr Kwaśniak, Krzysztof Surowiec

Projekt przyjęty jednogłośnie.



Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na
2019 rok.

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019
rok.
Wyniki glosowania
ZA: II, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (II)
Mirosław Cham era, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Dariusz Nowak,
Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (4)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Piotr Kwaśniak, Krzysztof Surowiec

Projekt przyjęty jednogłośnie.

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęCIa przez Gminę Waśniów do
realizacji zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi w granicach
administracyjnych Gminy Waśniów.

Głos zabrała pani Starosta Marzena Dębniak, podziękowała za zaproszenie.
Z przyjemnością słuchała tego co udało się zrobić. Podkreśla, że sercem samorządu są gminy
a starostwo to bardziej jednostka administracyjna.

Starosta przybliżyła sytuację Starostwa Powiatowego. Powiat jest zadłużony na 7 mln zł,
a szpital powyżej 52 mln zł. W 2018r szpital wygenerował 16,5 mln strat. Powiat albo
pokryje stratę (13 mln 800 zł), ogłosi upadłość szpitala lub przekształci go w inną formę
organizacyjną bez pokrycia straty. Powiat takich pieniędzy nie ma, pieniędzy brakuje na
pokrycie straty w 100%. To czego nie zrobili w zeszłej kadencji, to czego zaniechano albo nie
tam poszły środki finansowe, to się skumulowało i wróciło na 2019. W szpitalu dopuszczono
do takich działań. Szpital uda się uratować lub nie. Jest nowy dyrektor szpitala, wejdzie tam
program naprawczy. Aktualnie brakuje miesięcznie 2 mln zł. Dyrektor przygotowuje program
naprawczy. Starosta wyjaśniła, że jeżeli nic się nie zrobi to szpital będzie funkcjonował tylko
20 19r, nie wyobraża sobie, żeby zamknąć szpital w I 15tys. powiecie.

Pani Starosta poinformowała obecnych ich trwa inwestycja na SORze, która zakończy się
w lutym. Z projektu wykreślono lądowisko i jeśli nie znajdą rozwiązań i pieniędzy to nie
będzie SORu. Wyjaśniła, że sytuacja szpitala jest dramatyczna. W przyszłym tygodniu
odbędzie się spotkanie z samorządowcami i kto ile może dać na zakup sprzętu.
Pani Starosta poinformowała, że dramatyczna sytuacja jest w samym powiecie, rozpoczęła się
reorganizacja, która pociąga za sobą zwolnienia. Zastała sytuację, że każda jednostka musi
naprawiać zwoje działania i zaczynać od nowa. Poleca przeczytać raport o stanie powiatu za
20 I8r (na stronie powiatu), zobaczą gdzie szły anie powinny pieniądze.

Analizowali to na różne sposoby, jeżeli się uda to powiat dźwignie się od 2022r,
Wcześniej trzeba postawić szpital i pilnować żeby poszły tam działania naprawcze. Jest



problem z lekarzami, obsadą, szpital jest zaniedbany, stary. Wczoraj dziękowała wojewodzie
za środki, które otrzymali jako szpital w tamtym roku, ale tak naprawdę, ze jak przyszła na
koniec listopada, to nie było nic zrobione. Wojewoda pomogła i wydatki poszły na wydatki
niewygasające.

Pani Starosta podkreśliła, że gminy muszą mieć świadomość o sytuacji powiatu. Muszą
uciec przed widmem porażki - upadek szpitala. 57 mln zadłużenia powiatu powoduje, ze nie
unikną programu naprawczego dla powiatu. Rozmawiając z włodarzami doszli do wnioski, że
przy obopólnej pomocy są w stanie coś zrobić, dlatego pomysł przejęcia dróg powiatowych
przez poszczególne samorządy. Pierwszy Ostrowiec otrzymał dofinansowanie stałe na
poziomie 330 tys. a dołożył na początek 700 tys. Zaznaczyła, że wie jak były wydatkowane
środki na poszczególnych gminach i proponują przejęcie dróg przez poszczególne samorządy.
Starali się wyliczyć na przykładzie 20 18r ile kosztuje utrzymanie dróg powiatowych w takim
standardzie jaki widzieli - 2 284 zł. Starosta poinformowała, że Waśniów ma najdłuższą sieć
dróg powiatowych, prawie 78 km. Część dróg idzie przez tereny niezabudowane, ale
wymagają koszenia, remontów, akcji zima. Uważają, ze przy ogłaszaniu przetargów przez
gminy i na drogi powiatowe będzie taniej. Proponują porozumienia na 5 lat. Jeżeli w 2022 coś
się poprawi to możliwy jest powrót do rozmów. Inwestycje zostają po stronie starostwa.
Wszystkie wnioski, które są składane w porozumieniu wójtem. Wniosek został złożony
i czekają czy uda się zrobić tą drogę

Starosta poinformowała, że podpisano dzisiaj porozumienie z Gminą Bodzechów
(przejęcie w całości), następnie podpiszą w Ćmielowie. Do uzgodnienia Bahów i Kunów.
Żyją bardzo skromnie, zwalniają ludzi. Wyjaśniła, że do szkół średnich zostaną przyjęte
wszystkie dzieci, ale klasy będą duże i nie będzie hobbystycznych języków. Muszą przetrwać
te dwa lata i odbić się od dna. W mieście wyszło to rewelacyjnie, chodniki odzyskały swoją
szerokość, trawa jest przycinana. Gmina i tak dokładała. Starostwo swoimi siłami wykosiło
pobocza oraz zostanie połatanych trochę dziur w ramach wcześniejszego przetargu.

Wyjaśniła, że będą wspomagać tam gdzie się da. Gmina jest typowo wiejską, ale prosi
o zrozumienie sytuacji i przejęcie dróg. Przyznała, że za pieniądze, które proponują nie zrobią
nic więcej. W starostwie wprowadzili bardzo oszczędną politykę, zmniejszają stany kadrowe.

Starosta poinformowała również, że w 2018 r nie ogłoszono żadnego przetargu na
Muzeum Krzemionki, nie zrobiono nic, wydatki ok 800 tys. zł Przetargi, które zrobili
wskazały wielkość większą o 3 mln zł. Podpisana umowa z Ministerstwem mówi, że
wszystko powyżej płaci powiat. Albo dołożą 3 mln zł, pewne inwestycje się nie odbędą
i zaryzykują, że Ministerstwo odda pieniądze, albo położą projekt i łącznie z odsetkami
zwrócą I mln zł. Skala zaniedbań, którą można było uniknąć. Starosta poprosiła i o poparcie
uchwały.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Waśniów do realizacji
zadania zarządzania publicmymi drogami powiatowymi w granicach administracyjnych
Gminy Waśniów.
Wyniki glosowania
ZA: II, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (II)
Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Dariusz Nowak,
Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (4)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Piotr Kwaśniak, Krzysztof Surowiec



Projekt przyjęty jednogłośnie.

Pani Starosta podziękowała za zrozumienie i podjęcie uchwały oraz podkreśliła, że nie
jakiekolwiek będą pieniądze powiatu to nie zamierzają nic zmarnować.

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.
Wyniki głosowania
ZA: II, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA(lI)
Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Dariusz Nowak,
Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (4)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Piotr Kwaśniak, Krzysztof Surowiec

Projekt przyjęty jednogłośnie.

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Waśniowie.

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Waśniowie.
Wyniki glosowania
ZA: II, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (II)
Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Dariusz Nowak,
Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (4)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Piotr Kwaśniak, Krzysztof Surowiec

Projekt przyjęty jednogłośnie.



Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Waśniowie

Przewodniczący wyjaśnił, że projekt był szczegółowo omawiany na komisjach łącznie ze
składem osobowym.

Glos zabrał Wójt Krzysztof Gajewski i wyjaśnił iż jedna z osób zrezygnowała ze względu
na stan zdrowia. Pytania do kilku osób z terenu działania ośrodka w Garbaczu. Chęć pracy
wyraził pan A. Świątek i złożył deklarację.

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Waśniowie.
Wyniki głosowania
ZA: II, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (II)
Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Marek Kaczmarski, Dariusz Nowak,
Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (4)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Piotr Kwaśniak, Krzysztof Surowiec

Projekt przyjęty jednogłośnie.

Ad. 13. Sprawy różne.

Wójt zabrał głos i poinformował o:
- rozmowach dot. rozprowadzenia Internetu
- złożeniu projektu w Urzędzie Marszałkowskim na stworzenie Klubu Seniora,
- projektach na dofinansowanie dla OSP, zabezpieczenie 20% z budżetu gminy
- pozytywnych reperkusjach po uroczystościach w Mominie, podziękował obecnym na

uroczystościach
- zaprosił na Górę Witosławską

Przewodniczący zapoznał radnych z pismami, które wpłynęły do biura rady:
- raport o stanie Gminy Waśniów
- pismo prezesa Sądu Okręgowego w Kielcach znak: Adm-5 I0-2/19 dot. wyboru

ławników do Sądu Rejonowego w Ostrowcu Św., 2 ławników z gminy, ogłoszenie na stronie
urzędu, nabór do 28.06

- pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach znak: SO VIl/130/20 19
przesyłającą Uchwała nr 75/2019 V11 Składu Orzekającego w spr opinii wniosku Komisji
Rewizyjnej o udzielenie absolutońum.

Radny Ostatek zabrał głos i zapytał o wywozy z oczyszczalni ścieków robionych
w 2018.r Sprawy gwarancyjne są zrobione. Czy jest jakiś harmonogram. Czy wykonawca
wywiążę się z wywozu.

Kierownik M. Kołodziński poinformował, iż wywóz osadu realizowany jest przez
jednego wykonawcę, który wywozi osad z oczyszczalni 1,11i III etapu. Zaczęli od etapu I i 11



bo tam te osadniki mają najmniej sza pojemność. Sukcesywnie będzie rozpoczynał się wywóz
z III etapu. Wykonał telefon do wykonawcy, który odpowiada za realizację tego etapu.
Harmonogramy do niego dotrze i będzie mógł go przekazać. Jeżeli gdzieś zachodzi jakiś
indywidualna potrzeba dokonania natychmiastowego wywozu to prosi informować a on
będzie zgłaszać. Do końca czerwca powinni opróżnić wszystkie oczyszczalnie. Wie, że zapala
się niebieskie światełko, które mówi o konieczności dokonania serwisu, ono nie przeszkadza
w pracy oczyszczalni. Mogą przekazywać, że jest wszystko w porządku. Wyłączają ten tryb
przypomnień albo przez pracowników urzędu albo równocześnie będzie to robił
przedstawiciel firmy dokonując wywozu.

Ad. 14. Zakończenie obrad.
Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji a następnie

zamknął ósme posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. Obrady zakończono o 1430.

P~otowała:
'y{A£J'@.

Anna Dudek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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